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С.Б. Бондаренко

МЕТОДОЛОГИЧЕСКОЕ ЗНАЧЕНИЕ КАТЕГОРИИ
«ТЕНДЕНЦИЯ»

В статье анализируются категория тенденции и ее связь с категорией развития.
Объясняются причины усиления внимания ученых к проблемам выявления и описа-
ния тенденций. Рассматриваются наиболее популярные виды тенденций в современ-
ной науке. При поиске адекватного определения категории «тенденция» обобщается
опыт современных естественных и общественных наук. Обосновывается вывод о
фундаментальном методологическом значении категории тенденции в научном по-
знании.

Ключевые слова: тенденция; развитие; научная методология; описание; призна-
ки; показатели

S.B. Bondarenko

METHODOLOGICAL IMPORTANCE
OF THE CATEGORY OF «TENDENCY»

The article analyzes the category of tendency and its relation with the category of
development. The reasons for the increase of scientists’ attention to the problems of identi-
fying and describing tendencies are explained. The most popular types of tendencies in
modern science are considered. When searching for an adequate definition of the category
of tendency, the experience of modern natural and social sciences is summarized. The con-
clusion about the fundamental methodological importance of the category of tendency in
scientific knowledge is substantiated.

Keywords: tendency; development; scientific methodology; description; features; in-
dicators
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